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Talousarvion investointeihin vuodelle 2024 ja taloussuunnitelmavuosille 
2025-2026  ovat konserni-, kasvatus- ja opetus- sekä 
hyvinvointipalvelualueet esittäneet investointinsa. Teknisten palveluiden 
investointiesityksen pohjana on kuluvan vuoden talousarvion 
investointiohjelmassa vuosille 2024-2025 esitetyt hankkeet ja kuluvan 
vuoden aikana esille nousseet hankkeet sekä myös tältä vuodelta ensi 
vuodelle siirtyviä ja ensi vuonna jatkuvia rakennushankkeita.  
 
Investointiesityksissä tekninen lautakunta ei ota kantaa uudisrakennusten 
tarpeellisuuteen vaan varautuu lautakunnalle tehtyihin esityksiin sekä kiin-
teistöjen arvon ja käyttöolosuhteiden säilyttämiseen. Tekniset palvelut 
arvioivat kiinteistöjä myös kunnan kiinteistöryhmän vuoden 2022 
loppuraportin sekä asiantuntijoiden lausuntojen avulla. 
 
Tekninen lautakunta ottaa kantaa esityksessään vain teknisten 
palvelualueen investointihankkeisiin. 
 
Investointiesitykset vuodelle 2024 ja taloussuunnitelma vuosille 2025-2026 
 TA 2024 TS 2025 TS 2026 

 menot tulot menot tulot menot tulot 
       
Maanhankinta ja sijoitukset 6 500 000  500  500  
Irtain omaisuus 

 
 

 
   

 Konsernipalvelut 700 000  300  300  
 Kasvatus- ja opetuspalvelut 2 350 000      
 Hyvinvointipalvelut 15 000      
 Tekniset palvelut 210 000      
Talonrakennus 

   
 

 
  

Hankekohtaisen rak.investoinnit 3 495 000 15 000 135 15 85 15  
Muut rakennusinvestoinnit 30 000  30  30  

        
Liikenne-, puisto- ja liikunta-alueet 

   
 

 
  

Katujen rakentaminen 805 000  230  180  
  Kevyen liikenteen väylien rak. 420 000  440  40  
 Katujen päällystys 160 000  160  160   

Katuvalojen rakentaminen 110 000  110  110   
Puistot- ja muut yleiset alueet 307 000 20 000 30  30   
Liikunta-alueet 800 000 

  
 

 
 

        
Aineeton käyttöomaisuus 10 000  10  10  

 
Teknisten palveluiden irtaimen omaisuuden hankintaohjelmassa ovat ensi 
vuodelle Vääksyn yhteiskoulun varavoima, tukipalvelun ajoleikkuri sekä 
tukipalveluiden keittiölaitteet. Vesivehmaan koululle hankitaan uudet 
pakaste- ja kylmälaitteet ja määrärahalla varaudutaan uusimaan vuoden 
aikana elinkaarenpäähän tulevia muiden keittiöiden laitteita.  
 
Talonrakennuksen hankekohtaisissa investoinneissa jatkuu Vääksyn 
Yhteiskoulun rakentaminen toukokuuhun 2024.  Vääksyn Yhteiskoulun 



sisäosien pitäisi valmistua helmikuussa 2024. Piha-alueet valmistuvat vasta 
syksyllä 2024, koska vanhoja koulurakennuksia päästään purkamaan 
kokonaisuudessa vasta, kun lukukausi 2023–2024 päättyy. Samassa 
yhteydessä asennetaan Vykin yhdelle paikoitusalueelle sähkölatauspisteet.  
 
Aurinkovuoren kouluun kohdistuvia investointihankkeita on koulun 
lukitusjärjestelmän vaihto ja siitä aiheutuvat muut muutokset, kiinteistön pts-
suunnitelman mukaiset toimenpiteet sekä takapihan toiminta-alueen 
kehittäminen. Päiväkotien piha-alueisiin kohdistetaan 90 000 euron 
investoinnit. Vesivehmaan koulun vanhan osan ja päiväkoti Hulivilin 
julkisivuja kunnostetaan myös vuonna 2024. 
 
Muita isompia talonrakennushankkeita on Oltermannin hissin 
kunnostaminen ja parvekeovien uusiminen, teknisten palveluiden työtilojen 
muutokset ja Pohjolatalon lattioiden kunnostus. Edelleen jatketaan 
vuosittaisia energiasäästöhankkeita ja kiinteistöautomaatiomuutoksia. 
 
Investoinnit ovat linjassa Asikkalan kiinteistötyöryhmän antaman ja 
kunnanhallituksen hyväksymän kiinteistöraportin jatkotoimenpiteiden 
kanssa. 
 
Liikenne-, puisto- ja liikunta-alueisiin esitetään varattavaksi n. 2,6 milj. euroa 
ja siitä katujen rakentamiseen käytetään 805 000 euroa. Aniankedon 
kunnallistekniikan suunnittelu aloitetaan vuonna 2024, Telakkarannan 
rantabulevardin rakentaminen sekä Telakkarannan ja Metsä-Aakalan 
katujen rakentaminen jatkuu suunnitelmallisesti kesään 2024 saakka. 
Metsä-Aakalan meluvallin rakentamiseen ja tonttien kunnostamiseen 
varaudutaan 100 000 eurolla. Katuja peruskorjataan ja liikenneturvallisuutta 
lisätään yhteensä 310 000 eurolla. Määrärahasta 160 000 euroa kohdistuu 
koulunmäen saatto- ja muun liikenteen turvallisuuden parantamiseen. 
 
Mt 313 kevyen liikenteen väylän 2. vaiheen rakentamista jatketaan 350 000 
euron määrärahalla, kun tiesuunnitelma saadaan keväällä hyväksyttyä. 
Rakentaminen kohdistuu välille Lentotie-Urajärvi, jossa alkaa puiden ja 
pintamaiden poistot.  
 
Katujen päällystykseen on investoinneissa 160 000 euron määräraha. 
Katuvaloja peruskorjataan 60 000 eurolla, katu- ja tievalopylväitä sekä 
kaapeleita uusitaan 50 000 eurolla. 
 
Puistoissa ja muissa yleisissä alueissa on yhteensä 307 000 euron 
määräraha, jolla jatketaan Kanava-alueen esiintymislavan ja matkaparkin 
kehittämistä. Muita määrärahalla toteutettavia hankkeita on Rapalan 
patsasalueen tukimuurin kunnostaminen, Suivanrannan avantouintipaikan 
rakentaminen ja Kuotaan sataman laiturin uusinta. Vuosittain tehtäviä 
leikkikenttien peruskorjauksia jatketaan suunnitelmallisesti. Seuraavana on 
vuorossa Laiduntien leikkikentän kunnostaminen. 
 
Liikunta-alueissa on huomioitu hyvinvointilautakunnan esityksestä 
urheilukentän peruskorjaus. 
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Päätösehdotus Tekninen lautakunta hyväksyy teknisen lautakunnan alaisten hankkeiden 

investointiesitykset talousarvioon vuodelle 2024 sekä taloussuunnitelmaan 
vuosille 2025-2026. 

 
Asian käsittely kokouksessa 
 

Keskustelun jälkeen esittelijä muutti esitystään siten, että 
- talousarvioesityksen investointiosan koulujen ja päiväkotien 
talonrakennushankkeissa siirretään Aurinkovuoren koulun 
lukitusmuutoksien 100 000 euron määräraha vuodelle 2025 
- muissa talonrakennushankkeissa oleva teknisen palveluiden työtilojen 
muutoksen 100 000 euron määräraha muutetaan ehdolliseksi, että toteutus 
riippuu virastojen yhdistämisen aikataulusta sekä, että 
- kevyen liikenteen väylissä Mt 313 kevyen liikenteen väylän 2. vaiheen 
rakentaminen välille Lentotie-Urajärvi toteutaan jos hankkeelle saadaan 
MAL-rahoitus. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin esittelijän kokouksessa esittämin muutoksin. 
 
 Rinna Ikola-Norrbacka oli pois kokouksesta klo 18.18-18.23.  


